

عرض البطاقات من بنك دبي الإسلامي - آشا، وافي دبي
DIB Cards Offer - Asha's, Wafi Dubai

Terms & Conditions	الشروط والأحكام																																				
<p>Offer: Buy one main course and get another main course of same or lower value free OR avail 30% off on A la carte</p> <p>Valid from 1-30 Nov, 2023</p> <p>T&C:</p> <ul style="list-style-type: none"> Offer is valid on payment with DIB Credit Card only A maximum of 3 redemptions per table for a group of 7 people can be availed <table border="1" style="width: 100%; text-align: center;"> <tr> <td>Number of people</td> <td>1</td> <td>2</td> <td>3</td> <td>4</td> <td>5</td> <td>6</td> <td>7</td> <td>8+</td> </tr> <tr> <td>Number of free main course redemption</td> <td>0</td> <td>1</td> <td>2</td> <td>3</td> <td>3</td> <td>3</td> <td>3</td> <td>3</td> </tr> </table> <ul style="list-style-type: none"> DIB Credit Card offer must be mentioned to avail the offer at the time of booking Prior reservation is required at +9714-3244100/ +971 529908707 and is subject to availability Offer is not applicable in conjunction with any other discount or promotional offer/banqueting events. Offer is valid from 1st - 30th November, 2023 Offer cannot be exchanged for cash or refund The offer is applicable on Halal food and beverage service only Offer is not applicable on Sharia non-compliant beverage, meals and services DIB and Partner Terms & Conditions apply. DIB Credit Card T&C Apply Click here 	Number of people	1	2	3	4	5	6	7	8+	Number of free main course redemption	0	1	2	3	3	3	3	3	<p>العرض: اشتر طبقاً رئيسياً واحصل على طبق رئيسي آخر بنفس القيمة أو بقيمة أقل مجاناً أو احصل على خصم 30% على القائمة الانتقائية</p> <p>يسري العرض خلال الفترة من 1 إلى 30 نوفمبر 2023</p> <p>الشروط والأحكام:</p> <ul style="list-style-type: none"> لا يسري العرض إلا عند الدفع ببطاقة بنك دبي الإسلامي الائتمانية فقط يمكن الاستفادة من 3 عمليات استرداد كحد أقصى لكل طاولة لمجموعة مكونة من 7 أشخاص <table border="1" style="width: 100%; text-align: center;"> <tr> <td>عدد الأشخاص</td> <td>8+</td> <td>7</td> <td>6</td> <td>5</td> <td>4</td> <td>3</td> <td>2</td> <td>1</td> </tr> <tr> <td>عدد عمليات الاسترداد المجانية للطبق الرئيسي</td> <td>3</td> <td>3</td> <td>3</td> <td>3</td> <td>3</td> <td>2</td> <td>1</td> <td>0</td> </tr> </table> <ul style="list-style-type: none"> يجب ذكر عرض بطاقة بنك دبي الإسلامي الائتمانية للاستفادة من العرض عند الحجز يُشترط الحجز المسبق من خلال الاتصال على الرقم +97143244100 / +971529908707 ويخضع العرض للتوفر لا يسري العرض بالتزامن مع أي خصم أو عرض ترويجي آخر / فعاليات المآدب. يسري العرض خلال الفترة من 1 إلى 30 نوفمبر 2023 لا يمكن استبدال العرض نقداً أو استرداد المبلغ المدفوع يسري العرض على خدمة المأكولات والمشروبات الحلال فقط لا ينطبق العرض على المشروبات والوجبات والخدمات غير المتوافقة مع مبادئ الشريعة الإسلامية. تطبق شروط وأحكام بنك دبي الإسلامي والشركاء. تطبق الشروط والأحكام الخاصة ببطاقات الائتمان من بنك دبي الإسلامي اضغط هنا 	عدد الأشخاص	8+	7	6	5	4	3	2	1	عدد عمليات الاسترداد المجانية للطبق الرئيسي	3	3	3	3	3	2	1	0
Number of people	1	2	3	4	5	6	7	8+																													
Number of free main course redemption	0	1	2	3	3	3	3	3																													
عدد الأشخاص	8+	7	6	5	4	3	2	1																													
عدد عمليات الاسترداد المجانية للطبق الرئيسي	3	3	3	3	3	2	1	0																													